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Občinska konferenca SZDL

Varčnost tudi pri
proslavah

Člani predsedstva občinske konferencc
SZDL so na zadnji seji obravnavali izgradnjo
telefonskega omrežja na območju nove pošte
Dravlje. Podprli so prizadevanja za združe-
vanje sredstev za razvoj telefonskega omrež-
ja. Kolikor bo akcija za razširitev uspela,
bodo v krajevnih skupnostih Dravlje, Bratov
Babnik, Dolomitski odred, Koseze in Podutik
bogatejši za 9 tisoč telefonskih priključkov.
Obravnavali so tudi poročilo o delu odbora
podpisnikov družbenega dogovora »Poti spo-
minov in tovarištva.« Ugotovili so, da je od-
bor izredno uspešno vodil vse dosedanje akci-
je za izgradnjo »Poti spominov in tovarištva«,
po njihovih zagotovilih pa enake uspehe pri-
čakujejo tudi v prihodnje.

Koordinacijski odbor za prireditve in pro-
slave je že oblikoval okvirni program prire-
ditev in proslav za prihodnje leto. Člani od-
bora v zaključkih opozarjajo na racionalnost
pri načrtovanju proslav in prireditev. Opre-
delili so se, da bo v naslednjem letu ena
osrednja prireditev, in sicer tradicionalni zbor
gorenjskih aktivistov. združen s praznova-
njem občinskega praznika. Vse druge pri-
reditve, ki jih bodo organizirale družbenopo-
Htične organizacije na ravni občine, pa mo-
rajo biti temeljito pripravljene, predvsem pa
morajo zanje biti zagotovljena sredstva.

Koordinacijski odbor za turistična društva
je ocenil minulo turistično sezono in ugoto-
vil, da na območju občine niso izrabljene vse
možnosti ter da bi bila lahko turistična se-
zona še uspešnejša. Tako niso bili ustrezno
pripravljeni vsi objekti, kmečki turizem je še
dokaj nerazvit, pa tudi niz drugih pomanj-
kljivosti je še bilo. Sicer pa dosegajo turi-
stična društva zelo lepe uspehe, predvsem
Zbilje in Medvode.

Člani izvršnega odbora predsedstva ob-
činške konference so na zadnji seji še pose-
bej opozorili na nerešeno vprašanje financi-
ranja krajevnih skupnosti v prihodnjem letu.
Podprli so prizadevanja za podaljšanje jav-
nega sporazuma o združevanju sredstev tozd
za razvoj krajevnih skupnosti še v prihodnje
leto, v tem času pa naj bi našli ustreznejše
oblike financiranja.

Sestali so se tudi drugi organi občinske
konference SZDL ter sprogovorili o planih za
prihodnje leto, hkrati pa so tudi oblikovali
lastne programe za naslednje obdobje.


